



## 第 01/2023-IFS 號通告 NOTICE NO. 01/2023-IFS

### 保險中介人資格考試費用 Insurance Intermediaries Qualifying Examination Fee

澳門金融學會為優化報名渠道以方便報名人士，已完成開發“保險中介人資格考試”的網上報名系統，並已由 2021 年 11 月起投入使用。

由於本會已投放大量經費開發及優化保險中介人資格考試的網上報名及考試系統，而保險中介人資格考試費用自 2008 年至今未被調整，因此，本會將由 2023 年 4 月 1 日起，調整保險中介人資格考試收費，每張試卷的考試費用由澳門元 120 增加至澳門元 150。

如有查詢，請瀏覽澳門金融學會網站 <http://www.ifs.org.mo> 或致電 2856 8280。

澳門金融學會感謝各位的理解及支持！

In order to provide a more convenient way for candidates to enrol in the “Insurance Intermediaries Qualifying Examination (IIQE)”, the Macau Institute of Financial Services (IFS) has developed the IIQE online enrolment system, which has been launched since November 2021.

Taking into consideration that the IFS has made significant investments to develop and enhance the online enrolment and examination systems, and the fact that IFS has not raised the IIQE fees since 2008, IFS will increase the IIQE fee for each paper from MOP120 to MOP150 with effect from 01 April 2023.

For enquiries, please visit the IFS website <http://www.ifs.org.mo> or call 2856 8280.

IFS would like to thank you for your understanding and support.



澳門金融學會

2023 年 02 月 03 日